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       JUDEŢUL TIMIŞ  
CONSILIUL JUDEŢEAN TIMIŞ                                  
 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în şedinţa ordinară a  
Consiliului Judeţean Timiş din 27 Iunie 2019 

 
 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 34 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipsesc domnii consilieri Ritivoiu Mihai şi Dolecek Cristian.  

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.313/20.06.2019 şi ordinea de zi a şedinţei 
a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media si prin postarea pe tabletele consilierilor judeţeni. 

 Voi da citire ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a judeţului 

Timiş. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii imobilului – Pavilion T, situat în 

localitatea Giroc, identificat prin CF nr.415257, nr.top.415257-C6 Giroc. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea însuşirii completării inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniului public al Judeţului Timiş. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.1 din Hotărârea 

Consiliului Judetean Timis nr.23/2019 privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a 
unor spaţii din ”Bastionul Theresia” Timişoara, către unele instituţii de utilitate 
publică. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor imobile din domeniul public al 
Judeţului Timiş. 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Timiş nr. 79/25.04.2018 privind închirierea prin licitaţie publică a unor spaţii din 
imobilul Bastionul “Theresia” Timişoara. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societăţii 
Security Cons Prest S.R.L.  pe anul 2019. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societăţii 
Service Cons Prest S.R.L. pe anul 2019. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea la nivelul judeţului Timiş a listei produselor ce 
vor fi distribuite în cadrul Programului pentru şcoli al României, precum şi stabilirea 
măsurilor educative aferente, pentru anul şcolar 2019-2020. 

10. Proiect de hotărâre privind actualizarea Buletinului informativ privind informaţiile de 
interes public. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare – Cadru pentru 
constituirea Consiliului Consultativ Economic. 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei Hotărârii Consiliului 
Judetean Timis nr.195/30.09.2016 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Timiş în Adunările Generale şi în Consiliile de Administraţie ale unor 
societăţi comerciale la care Judeţul Timiş este acţionar. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei pe anul 2019 pentru Adunarea 
Regiunilor Europene (ARE). 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei pe anul 2019 pentru Uniunea 
Naţională a Consiliilor Judeţene din România. 

15.   Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice -  faza 
Studiu de Fezabilitate (SF) cu principalii indicatori tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţie publică Centru Comunitar de Învăţare Permanentă Timiş din 
cadrul proiectului „Joint Employment Driven Initiative” (”Iniţiativă comună privind 
ocuparea forţei de muncă”) Acronim JEDI. 

16.   Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Judetean Timis 
nr.164/2012 privind aprobarea „Programului de transport judeţean de persoane prin 
curse regulate  pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019”.  

18.   Intrebări, interpelări. 
  In continuare vă propun completarea ordinii de zi a şedinţei cu următoarele proiecte: 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcńii al aparatului de specialitate 
al Consiliului Judeţean Timiş. 

20. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a modificării Hotărârii Consiliului 
Judeńean Timiľ nr. 208/25.11.2015 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici aferenńi Documentańiei de Avizare pentru Lucrări de Intervenńii pentru  
obiectivul de investiţie ”Lărgire la 4 benzi de circulańie DJ 592 Timiľoara – Moľnińa 
Nouă, jud. Timiľ”. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de reabilitare ľi extindere a clădirii 
C6 pentru înfiinńarea unei case de tip familial ľi dotarea clădirii C3 pentru înfiinţarea 
unui centru de zi de recuperare pentru copii cu dizabilităńi. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Serviciului social ”Centrul pentru 
Sprijinirea Integrării Familiale ľi Profesionale a Tinerilor”, COD 8790, CRT-I, cu 
sediul în Municipiul Timiľoara, strada Franz Liszt nr. 3, pentru aprobarea înfiinńării 
Serviciul de îngrijire de tip rezidenńial ”Centrul pentru Sprijinirea Integrării Familiale 
ľi Profesionale a Tinerilor” destinat copiilor din sistemul de protecńie specială, cu 
sediul  în Municipiul Timiľoara, strada Franz Liszt nr. 3, pentru probarea înfiinńării 
unui Serviciu social de inserńie socială (apartament în comunitate) cu sediul în 
Municipiul Timiľoara, strada Musicescu, nr.16, ap.10, si pentru aprobarea înfiinńării 
unui Serviciu social de inserńie socială (apartament în comunitate) cu sediul în 
Municipiul Timiľoara, strada Polonă, nr.X, ap.16. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea promovării proiectului “Înfiinńare Casă de Tip 
Familial ľi Centru de Zi de Recuperare pentru Copii cu Dizabilităńi Timiľoara” ľi a 
Documentańiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenńii (DALI)  în vederea accesării 
fondurilor nerambursabile alocate prin programul Programul Operaţional Regional 
2014-2020, Axa prioritară 8 - Dezvoltarea infrastructurii de sănătate şi sociale 
Prioritatea de investińii  8.1 – Investiţiile în infrastructurile sanitare şi sociale care 
contribuie la dezvoltarea la nivel naţional, regional şi local, reducând inegalităţile în 
ceea ce priveşte starea de sănătate şi promovând incluziunea socială prin 
îmbunătăţirea accesului la serviciile sociale, culturale ľi de recreare, precum ľi 
trecerea de la serviciile instituńionale la serviciile prestate de colectivităńile locale 
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Obiectivul Specific 8.3 - Creşterea gradului de acoperire cu servicii sociale – 
Operaţiunea C Grup vulnerabil copii (depunerea proiectelor prin aplicańia My SMIS). 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei principalelor manifestari cultural-
artistice si de tineret” pe anul 2019. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii informańiilor tehnice, respectiv 
modificarea suprafeńei în cartea funciară a parcelei cu nr top 14164/1, 
14166/1,14165/1,14167/1, înscrisă în CF nr.406735, pe care se află amplasat 
Stadionul Dan Păltiniľanu, imobil aparńinând domeniului public al Judeţului Timiş. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Unităńii Administrativ – Teritoriale 
Judeńul Timiľ în cadrul Grupului de stakeholders (părńi interesate) în vederea 
realizării studiului (analizei) cu tema ”Evaluarea potenńialului de cooperare 
transfrontalieră pentru consolidarea IMM-urilor agroalimentare în domeniul 
alimentańiei funcńionale: îmbunătăńirea cunoľtinńelor, a competenńelor ľi a 
capacităńilor/ Mapping the potential of cross-border cooperations to strengthen agri-
food SMEs for functional food: improving knowledge, skills and capacities”. 

             Dacă sunt alte propuneri sau discutii cu privire la ordinea de zi a şedinţei? 
             Supun la vot completarea ordinii de zi cu proiectele mentionate anterior. 

    Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi   cu 32 de voturi pentru 
din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea 
Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra 
Călin, Gavrilaş Marius – Dan, Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu Alexandru, 
Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, 
Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 
           Supun la vot ordinea de zi a şedinţei cu modificările si completările aprobate. 

   Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinii de zi, cu modificările şi completările 
aprobate   cu 32 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha 
Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Costa 
Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal ale şedinţei extraordinare din data de 4 iunie 2019. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 32. de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis 
– Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, 
Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia 
Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin. 

Înainte de a supune dezbaterii şi aprobării proiectele înscrise pe ordinea de zi, cu 
permisiunea dumneavoastră doresc să adresez domnului Geană Nistor cele mai sincere 
urări, întrucât domnia sa îşi serbează astăzi ziua de naştere. Îi dorim multă sănătate, bucurii 
si realizări în plan personal şi profesional. La mulţi ani domnule consilier judeţean Geană 
Nistor!  
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Punctul nr.1 - Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-
militare a judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii imobilului – 

Pavilion T, situat în localitatea Giroc, identificat prin CF nr.415257, nr.top.415257-C6 
Giroc. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea însuľirii completării 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniului public al Judeńului Timiľ. 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 
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Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr.23/2019 privind aprobarea dării în folosinńă 
gratuită a unor spańii din ”Bastionul Theresia” Timiľoara, către unele instituńii de 
utilitate publică. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 

  Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor imobile din 
domeniul public al Judeńului Timiľ. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea 
Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu 
Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind modificarea ľi completarea Hotărârii 

Consiliului Judeńean Timiľ nr. 79/25.04.2018 privind închirierea prin licitańie publică a 
unor spańii din imobilul Bastionul “Theresia” Timiľoara. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre 6 comisii 
Comisia Economica a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu următoarele 

amendamente:  
- La Cap.III art.4 ultimul paragraf va fi completat astfel: Chiria se renegociază de 

către o comisie numita prin dispozitia presedintelui CJT, in functie de raportul de evaluare 
care va fi efectuat in acest sens. In situatia in care pretul stabilit prin raportul de evaluare 
este mai mic decat cel din prezentul contract indexat annual cu rata inflatiei, va fi mentinut 
cel putin acesta. 

- La Cap.IV art.5 pct.2 se completeaza astfel: Acesta se va indexa annual cu rata 
inflatiei, fara acordul prealabil al chiriasului. 

Se introduc: 
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Pct.4 cu urmatorul continut: pentru spatiul inchiriat locatarul are obligatia de a plati 
taxa pe cladiri conform codului fiscal si a normelor metodologice de aplicare a codului fiscal. 

Pct.5 cu urmatorul continut: pentru cota de teren afferent spatiului inchiriat si pentru 
terenul aferent frontului spatiului inchiriat, locatarul are obligatia de a plati taxa pe teren 
conform codului fiscal si a normelor metodologice de aplicare a codului fiscal. 

Rog pe domnul Bădina Nicu secretarul Comisiei Economice să sustina 
amendamentele. 

 
Domnul consilier judeţean Bădina Nicu 
Mulţumesc domnule preşedinte. 
Este vorba despre anexa III – Caiet de sarcini. La această anexă III, există în anexa 

la Caietul de sarcini – contractual cadru de închiriere unde la Cap.III art.4, ultimul paragraf 
va fi completat cu enunţul din proiect, astfel: Chiria se renegociază de către o comisie 
numita prin dispozitia presedintelui CJT, in functie de raportul de evaluare care va fi efectuat 
in acest sens. In situatia in care pretul stabilit prin raportul de evaluare este mai mic decât 
cel din prezentul contract indexat anual cu rata inflatiei, va fi mentinut cel putin acesta. 

La ultima frază revin cu completarea: “ în situaţia în care preţul stabilit prin   raportul 
de evaluare este mai mai mic decât cel în prezentul contract – şi aici vine completarea- 
indexat cu rata inflaţiei, va fi menţinut cel putin acesta.  

La capitolul IV , pct 2 se competează astfel: din enunţul art. 5 alin. 1 – a doua frază 
spune că acesta se va indexa anual cu rata inflaţiei fără acordul prealabil al chiriaşului. 
Aceeaşi completare trebuie să fac prin amendament şi la aliniatul 2 – tariful de utilizare al 
terenului aferent frontului spaţiului închiriat este de … lei plus cota legală de TVA şi – în 
completare – acesta se va indexa annual cu rata inflaţiei fără acordul prealabil al chiriaşului. 

Se introduce în acest capitolul IV, art. 5 pct. 4 – pentru spatiul închiriat locatarul are 
obligaţia de a plăti taxa pe clădire conform codului fiscal şi a normelor metodologice de 
aplicare a codului fiscal.  

Pct. 5 – pentru cota de teren aferentă spaţiului de închiriat şi pentru terenul aferent 
frontului spaţiului închiriat, locatarul are obligaţia de a plăti taxa pe teren conform codului 
fiscal şi anormelor metodologice de aplicare a codului fiscal.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă sunt întrebări? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicu 
Nu aş vrea să mă refer la amendamentul prezentat ci am o solicitare, care  

bineînţeles cred că ar trebui să fie adusă la cunoştinţă tuturor colegilor consilieri judeţeni la 
plenul următor. Prin această solicitare dorim să ştim care este gradul de ocupare în acest 
moment al locaţiilor pe care le avem. Câte sunt în total şi câte din acestea sunt ocupate.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Direcţia pentru administrarea patrimoniului va pregăti o informare legată de situaţia 

Bastionului Theresia. 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot amendamentul. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 33 de voturi pentru din partea 

doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis 
– Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin. 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre, cu amendamentul aprobat, 

cu 33 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi 
Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - 
Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană 
Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş 
Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  
Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Societăńii Security Cons Prest S.R.L. pe anul 2019. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Legat de acest punct doresc să vă adresez o întrebare, şi anume aş dori să ştim care 

este scopul acestei societăţii şi cum colaborează ea cu structura condusă de domnul Doroş.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Domnul direcor Doroş vă rog să luaţi cuvântul pentru a răspunde domnului consilier 

Viorel Coifan.  
 
Domnul Doroş Marţian – director Direcţia Prestări Servicii Timiş 
Direcţia de Prestări Servicii este acţionar 100% în această societate de pază. 

Menţinem, deocamdată, această societate pentru a nu pierde licenţa de funcţionare. Pentru 
a obţine o licenţă de funcţionare în domeniul pazei costurile se ridică la aproximativ 10 -12 
mii lei şi durează cam 6 luni de zile. Deci, motivul este  pentru a nu pierde licenţa. Efectuăm 
într-un singur loc activitatea de pază cu 5 angajaţi pe această societate pentru că nu există 
posibilitatea ca anumite obiective, unde facem paza cu efectivul Direcţiei de Prestări Servicii 
să fie transferate acestei societăţi. Suntem pe linia de plutire, iar existenţa este la limită.  

Pe scurt, scopul acestei societăţi este de a nu pierde licenţa. Dacă nu vom avea 
activitate în decurs de 6 luni se pierde licenţa de funcţionare.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt sunt alte întrebări? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, 
Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, 
Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 
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Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al Societăńii Service Cons Prest S.R.L. pe anul 2019. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea la nivelul judeńului Timiľ a 

listei produselor ce vor fi distribuite în cadrul Programului pentru ľcoli al României, 
precum ľi stabilirea măsurilor educative aferente, pentru anul ľcolar 2019-2020. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind actualizarea Buletinului informativ 

privind informańiile de interes public. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile.   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte,  doar o solicitare aş dori să fac şi anume  vă rog să dispuneţi să 

fie actualizat site-ul consiliului judeţean – www.cjtimis.ro – pentru că încă se mai găsesc 
informaţii care nu mai sunt de actualitate.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 
 
 

 Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de 
Colaborare – Cadru pentru constituirea Consiliului Consultativ Economic. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei 

Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr.195/30.09.2016 privind desemnarea 
reprezentanńilor Consiliului Judeńean Timiľ în Adunările Generale ľi în Consiliile de 
Administrańie ale unor societăńi comerciale la care Judeńul Timiľ este acńionar. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile.   
Dacă sunt discuţii, dacă nu rog să faceţi o propunere pentru desemnarea unui 

reprezentant în AGA la SC Drumco SA . 
 
Domnul vicepreşedinte Tudorică Valentin. 
Cu permisiunea dumneavoastră, propun ca reprezentant în AGA să fie domnul 

inginer Petre Mihai. Domnia sa este un om cu experienţă şi  specialist în construcţii civile. 
Din păcate nu este prezent în sală întrucât a avut o problemă şi nu a reuşit să ajungă la 
şedinţă.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
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Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica,   Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 
si un vot împotriva din partea domnului consilier judeţean Matei Viorel.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea plăńii cotizańiei pe anul 

2019 pentru Adunarea Regiunilor Europene (ARE). 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Daca nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea plăńii cotizańiei pe anul 

2019 pentru Uniunea Nańională a Consiliilor Judeńene din România. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte puteţi să ne spuneţi care este beneficiul Consiliului Judeţean 

Timiş pentru că face parte din Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene din România? Mai 
concret ce a făcut UNCJR pentru consiliul judeţean?  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
A fost una din entităţile care au promovat Codul administrativ ce a fost aprobat prin 

Ordonanţă de Guvern.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Dar a fost aprobat Codul Administrativ? 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Da, a fost deja aprobat în şedinţă de guvern şi dumneavoastră veţi fi unul din 

beneficiarii direcţi ca urmare a faptului că aţi deţinut funcţia de preşedinte al consiliului 
judeţean timp de 2 mandate.  

Dacă mai sunt alte discuţii?  Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
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Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin 
Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentańiei tehnico-

economice -  faza Studiu de Fezabilitate (SF) cu principalii indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investińie publică Centru Comunitar de Învăńare 
Permanentă Timiľ din cadrul proiectului „Joint Employment Driven Initiative” 
(”Inińiativă comună privind ocuparea forńei de muncă”) Acronim JEDI. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile     
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile 
cu altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii 

Consiliului Judetean Timis nr.164/2012 privind aprobarea „Programului de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate  pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019”. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil de catre toate comisiile     
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Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 34  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de funcńii al 

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite.   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

modificării Hotărârii Consiliului Judeńean Timiľ  nr. 208/25.11.2015 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenńi Documentańiei de Avizare pentru Lucrări de 
Intervenńii pentru  obiectivul de investiţie ”Lărgire la 4 benzi de circulańie DJ 592 
Timiľoara – Moľnińa Nouă, jud. Timiľ”.   

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 
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Punctul nr. 20 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de reabilitare 
ľi extindere a clădirii C6 pentru înfiinńarea unei case de tip familial ľi dotarea clădirii 
C3 pentru înfiintarea unui centru de zi de recuperare pentru copii cu dizabilităńi. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 21 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Serviciului 

social ”Centrul pentru Sprijinirea Integrării Familiale ľi Profesionale a Tinerilor”, COD 
8790, CRT-I, cu sediul în Municipiul Timiľoara, strada Franz Liszt nr. 3, pentru 
aprobarea înfiinńării Serviciul de îngrijire de tip rezidenńial ”Centrul pentru Sprijinirea 
Integrării Familiale ľi Profesionale a Tinerilor” destinat copiilor din sistemul de 
protecńie specială, cu sediul  în Municipiul Timiľoara, strada Franz Liszt nr. 3, pentru 
probarea înfiinńării unui Serviciu social de inserńie socială (apartament în comunitate) 
cu sediul în Municipiul Timiľoara, strada Musicescu, nr.16, ap.10, si pentru aprobarea 
înfiinńării unui Serviciu social de inserńie socială (apartament în comunitate) cu sediul 
în Municipiul Timiľoara, strada Polonă, nr.X, ap.16.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea promovării proiectului 

“Înfiinńare Casă de Tip Familial ľi Centru de Zi de Recuperare pentru Copii cu 
Dizabilităńi Timiľoara” ľi a Documentańiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenńii (DALI)  
în vederea accesării fondurilor nerambursabile alocate prin Programul Operaţional 
Regional 2014-2020, Axa prioritară 8 - Dezvoltarea infrastructurii de sănătate şi 
sociale Prioritatea de investińii 8.1 – Investiţiile în infrastructurile sanitare şi sociale 
care contribuie la dezvoltarea la nivel naţional, regional şi local, reducând 
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inegalităţile în ceea ce priveşte starea de sănătate şi promovând incluziunea socială 
prin îmbunătăţirea accesului la serviciile sociale, culturale ľi de recreare, precum ľi 
trecerea de la serviciile instituńionale la serviciile prestate de colectivităńile locale 
Obiectivul Specific 8.3 - Creşterea gradului de acoperire cu servicii sociale – 
Operaţiunea C Grup vulnerabil copii (depunerea proiectelor prin aplicańia My SMIS). 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin.  

 
 
Punctul nr. 23 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea „Agendei principalelor 

manifestari cultural-artistice si de tineret” pe anul 2019.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Jumanca Romaniţa 
Domnule preşedinte, rog să se consemneze că nu voi vota la acest punct.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica,   Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 24 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii informańiilor 

tehnice, respectiv modificarea suprafeńei în cartea funciară a parcelei cu nr top 
14164/1, 14166/1,14165/1,14167/1, înscrisă în CF nr.406735, pe care se află amplasat 
Stadionul Dan Păltiniľanu, imobil aparńinând domeniului public al Judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 34 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 25 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Unităńii 

Administrativ – Teritoriale Judeńul Timiľ în cadrul Grupului de stakeholders (părńi 
interesate) în vederea realizării studiului (analizei) cu tema ”Evaluarea potenńialului 
de cooperare transfrontalieră pentru consolidarea IMM-urilor agroalimentare în 
domeniul alimentańiei funcńionale: îmbunătăńirea cunoľtinńelor, a competenńelor ľi a 
capacităńilor/ Mapping the potential of cross-border cooperations to strengthen agri-
food SMEs for functional food: improving knowledge, skills and capacities”.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, 
Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr.26 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  

     Va aduc la cunostinta faptul ca aveti la dispozitie in format electronic: 
1. Informare privind demersurile conducerii DGASPC pentru identificarea de noi locatii 

pentru acordarea serviciilor de asistenta sociala pentru copii si persoane adulte aflate in 
dificultate. 

2. Raport privind deplasarea Presedintelui Consiliului Judetean Timis in Portugalia in 
perioada 10.06.-14.06.2019. 

3. Raport privind deplasarea unei delegatii a Consiliului Judetean Timis in Cipru in perioada 
30.05. – 09.06.2019. 

4. Raport privind deplasarea unei delegatii a Consiliului Judetean Timis in Provincia Yunnan 
– Republica Populara Chineza in perioada 08.06. – 16.06.2019. 

5. Informare privind situatiile prevazute de lege privind conflictele de interese si 
incompatibilitatile in care se pot afla consilierii judeteni. 
Dacă sunt întrebări sau interpelări, aveţi cuvântul. 
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Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Doresc să am o intervenţie în legătură cu două puncte pe care le cunoaşteţi deja şi 

care sunt foarte sensibile. Primul punct este legat de pista de biciclete care în luna 
noiembrie se închide  ca funcţionare în baza realizării proiectului. Până în noiembrie anul 
acesta se ocupa Apele Române, aşa cum am decis acum 6-7 ani cu unii dintre 
dumneavoastră. De asemenea se încheie şi cei 5 ani de funcţionare în condiţiile de 
urmărire a proiectului.  

Rog pe domnul preşedinte şi întreaga conducere a consiliului judeţean să găsim o 
formula, probabil APDP, nu ştiu ce să facem, să mărim schema sau să mărim suma ce se 
alocă anul viitor, dar cumva trebuie să facem demersurile necesare pentru a şti concret cui 
dăm în administrare pista de biciclete.  

Sunt sufficient de multe probleme cu pista de biciclete, iar obiectul Apelor Române 
nu este, sub nicio forma,  pista de biciclete. Sunt 30 de biciclete care sunt folosite în acest 
moment şi sunt prin proiect care merg împreună cu proiectul, dar pe lângă acestea sunt 
sufficient de multe necesităţi pentru întreţinerea pistei de biciclete.  

Noi am avut 5 ani la rând alocată suma de 150 mii lei dar am avut şi personalul 
nostru care aveau în sarcinile de serviciu şi ce înseamnă digul. Acesta nu poate fi preluat că 
este în patrimoniu de stat şi în sistemul de apărare naţională şi nu poate trece la altă 
entitate dar pentru pista de biciclete trebuie să găsim formula de funcţionare.  

A doua problemă este legată de Lacul Surduc şi rog, de asemenea pe domnul 
preşedinte şi cei doi vicepreşedinţi să găsim împreună o formula comună pentru ceea ce 
înseamnă custodia Lacului Surduc. Nu pot fi folosite pe Lacul Surduc, ţinând cont de faptul 
că este bazin tampon de rezervă pentru Timişoara, pentru orice probleme s-ar întâmpla, 
începând de la poluarea lacului, a râului Bega, pe o anumită porţiune până unde putem noi 
interveni ca Timişoara să fie alimentată cu apă.  

Deocamdată aceasta este legislaţia în prezent, dar pentru anumite activităţi, pentru 
modul de derulare a proiectului care a stagnat, pentru că nu cred că este anulat, cel puţin 
până în prezent nu mai ştim nimic de proiectul cu baza sportiva pe linie de caiac - canoe, 
sau ce mai avem acolo.  

Trebuie să ne gândim şi noi la ce vom face chiar dacă este o activitate paralelă cu 
noi şi este mai mult pe zona de Timişoara. Având în vedere că în anul 2021 vom încheia 
proiectul de la Sânmihai şi de la graniţa cu Serbia, râul Bega va fi tot mai greu de folosit 
pentru cluburile sportive şi pentru concursuri care presupun întreruperea totală a activităţii, 
şi pentru antrenamente, care, de asemenea, în condiţiile în care dai drumul la 10-20 caiac – 
uri în Bega trebuie să se oprească circulaţia.  

Deocamdată doar domnul consilier judeţean Bitea Nicolae  este cel care umblă cu 
vaporaşele de la primărie şi mai sunt câteva mai mici ale unor entităţi cum ar fi poliţia locală 
şi bărcuţa cu piraţi, dar după 2021 când va fi oficializat va trebui să găsim soluţii şi pentru 
Lacul Surduc cu activităţile sportive. Deci, rugămintea este să nu neglijăm – cel puţin pista 
de biciclete de la 1 ianuarie când va fi data domnului Plavoşin Deian să se ocupe.  

Este o treabă prea frumoasă, prea legată de proiectul actual care se leagă cu Serbia. 
Sârbii au banii şi au început proiectul cu noi şi vor fi 84 km de pistă de bicicletă care va 
putea fi folosită.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Am luat la cunoştinţă situaţiile ridicate de dumneavoastră. Da, categoric vom face 

ceva şi sper că împreună vom găsi rezolvarea la amândouă proiectele. 
Dacă mai sunt alte discuţii? Domnul Coifan, aveţi cuvântul.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte şi dragi colegi consilieri am citit raportul Curţii de Conturi care a 

fost depus în 30 mai  anul  curent  cu privire la situaţia de la Aeroportul Cioca. În acest sens 
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am redactat o interpelare în numele grupului de consilieri PNL pe care o vom depune la 
Registrastura Consililui Judeţean Timiş şi care are următorul conţinut, iar în minutele ce 
urmează voi da citire acestei interpelări: 

În perioada 18.04 – 24.04.2019 Curtea de Conturi a României, prin Camera de 
Conturi Timiş a efectuat o misiune de control cu tema “controlul situaţiei, evoluţiei şi modului 
de administrare a patrimoniului public şi privat al UAT - urilor de către R. A de interes local 
şi SC cu capital integral sau majoritar al UAT, la entitatea Aviaţia Utilitară Timişoara SA 
pentru care a fost întocmit Raportul de control nr. 872/09.12.2016.” 

Menţionăm că acest control nu este singular ci este al treilea în perioada mandatului 
2016-2020 de funcţionare al Consiliului Judeţean Timiş. 

Prin decizia directorului Camerei de Conturi Timiş nr. 67/09.02.2017, au fost dispuse 
9 măsuri – I.1, I.2…. I.9 a căror îndeplinire ar fi condus la remedierea neregulilor constatate 
cu ocazia controlului thematic efectuat.  

În anul 2019, după două controale tematice efectuate pe parcursul a doi ani, se 
constată că doar măsurile / recomandările I.1, I.2, I.4 şi I.5 au fost implementate partial 
(44,44%) în timp ce măsurile I.3, I.6, I.7, I8, I.9 nu au fost duse la îndeplinire.  

Menţionăm că implementarea acestor măsuri este absolut necesară pentru a asigura 
o funcţionalitate minimă, dar legală, a aerodromului utilitar Cioca. Cu titlu de exemplu, vă 
reamintim că măsura I.4, adusă la îndeplinire partial, se referă – printre altele, la “crearea 
unui parteneriat institutional strategic între proprietarii patrimoniului public (municipiul 
Timişoara şi judeţul Timiş) folosit în fapt de Aviaţia Utilitară Timişoara S.A în sensul 
viabilizării obiectului de activitate al acestei unităţi – obiect de activitate atât de util în 
respectarea legtislaţiei de mediu şi cea a situaţiilor de urgenţă pentru ambele unităţi 
administrative teritoriale, cât şi pentru toate comunităţile întregului judeţ”. Obiectiv 
neîndeplinit! 

Nu vom insista mai mult decât este necesar  în descrierea situaţiei grave în care se 
află societatea şi nici asupra riscului major în care primul şi singurul aerodrom utilitar din 
vestul ţării va deveni în scurt timp doar o amintire. Am atras atenţia de nenumărate ori 
asupra acestei realităţi, iar rapoartele succesive ale Camerei de Conturi vin să o confirme.  

În decizia nr. 67/2 a Camerei de Conturi se acordă un nou termen – 31.10.2019 – 
pentru ducerea la îndeplinire a măsurilor restante. Adică doar patru luni au mai rămas.  

Având în vedere cele expuse mai sus, grupul consilierilor judeţeni ai PNL vă solicită 
următoarele: 

- Crearea unei comisii speciale în conformitate cu art. 36 din Reguament care 
împreună cu funcţionarii publici din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Timiş să constituie un grup operativ menit să rezolve problemele şi să elimine 
disfuncţionalităţile semnalate în rapoartele redactate de Camera de Conturi Timiş 
în perioada 2017-2019. Componenţa grupului operativ, mandatul şi termenul de 
finalizare să fie discutate şi aprobate la proxima şedinţă a Consiliului Judeţean 
Timiş. 

- Demararea procedurilor de transformare a SC Aviaţia Utilitară în serviciu de 
specialitate distinct al Consiliului Judeţean Timiş şi încadrarea lui în organigrama 
Consiliului Judeţean Timiş actualizată. 

- Demararea procedurilor de recertificare a pistei de decolare/aterizare în 
conformitate cu legtislaţia specifică în vigoare. 

- Demararea în regim de urgenţă a unei runde de discuţii cu reprezentaţii Primăriei 
Municipiului Timişoara, în frunte cu domnul primar Nicolae Robu, în vederea 
stabilirii concrete a utilizării patrimoniului actualmente divizat şi a formulei de 
cooperare inter-instituţionale pentru punerea în opera a parteneriatului strategic 
vizând exploatarea şi dezvoltarea aerodromului Cioca.  
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Asigurându-vă, domnule preşedinte, de întreaga disponibilitate a grupului de 
consilieri judeţeni PNL în vederea finalizării cu succes a acestor demersuri, vă solicităm un 
răspuns scris la această interpelare.  

Interpelarea a fost susţinută şi semnată de toţi consilierii judeţeni PNL şi va fi 
înregistrată şi transmisă prin  registratura consiliului judeţean.  

 
 Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 

Da, vă mulţumesc domnule consilier Viorel Coifan. Am ascultat cu mare atenţie 
interpelarea dumneavoastră domnule consilier judeţean Viorel Coifan şi, trebuie să vă spun 
că atât eu cât şi colegii mei, domnii vicepreşedinţi, precum şi domnul secretar împreună cu 
colegii din aparatul de specialitate al consiliului judeţean am avut discuţii şi întâlniri cu 
conducerea societăţii şi vă asigur că în luna iulie vom veni cu o propunere, cu un plan de 
lucru pentru activitatea de la aviaţia utilitară Cioca, pentru că, trebuie să spun, că în urma 
acestor întâlniri am aflat lucruri interesante.  

Vom analiza propunerile prezentate în întâmpinare şi vom veni în faţa plenului 
consiliului judeţean cu o propunere de rezolvare a situaţiei la Aviaţia Utilitară Cioca. 

 
Domnul  consilier judeţean Bitea Nicolae 
Am şi eu două întrebări, şi anume una către dumneavoastră şi alta către domnul 

vicepreşedinte Oprea Nicolae. Pe domnul vicepreşedinte Oprea Nicolae aş dori să-l întreb 
cu privire la vechea problemă pe care am tot adus-o în dezbatere în consiliul judeţean 
referitor la podul de la Găvojdia. Doresc să ştiu dacă există noutăţi cu privire la transferul 
drumului national la drumuri judeţene.  

 
Domnul vicepreşedite Oprea Nicolae 
Domnule consilier vă pot spune că se execută lucrări de măsurare şi de întocmire a 

documentaţiei în vederea intabulării mai multor drumuri judeţene printre care şi drumul de la 
Găvojdia. Documentaţia, în întregime, este depusă la OCPI. Am făcut tot ce a depins de 
consiliul judeţean, de atribuţiile consiliului judeţean şi ale direcţiei tehnice. Acum urmează 
ca documentaţia să fie analizată eventualele modificări sau alte completări ş.a.m.d. Când 
primim extrasul de CF există temei legal de discuţii.  

 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte drumul de la Voloşag – Ştiuca – Găvojdia nu ajunge la podul 

despre care discutăm noi. Îmi cer iertare, dar eu chiar cunosc drumul respectiv.  
 

Domnul vicepreşedite Oprea Nicolae 
 Pentru acest drum, în întregimea lui, până la limita cu drumul judeţean, drumul 
national se întocmesc documentaţiile necesare. 
 

Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Deci, se face dreapta de la Găvojdia spre drumul national.  
 
Domnul vicepreşedite Oprea Nicolae 
Văd că într-adevăr cunoaşteţi drumul, dar mai este ceva, şi anume ceea ce trebuie 

să vă spun pentru că întodeauna a fost omis acest lucru. Când s-a construit, acum mulţi ani 
în urmă, şi când s-a întocmit documentaţia pentru asfaltarea drumului de la Găvojdia, de la 
primărie  - de acolo de unde se ia dreapta – până la Ştiuca, un lucru foarte bun care s-a 
realizat, nu a fost cuprinsă această porţiune. Deci, treaba putea fi rezolvată foarte uşor dacă 
se făcea acest lucru acum mulţi ani în urmă.  

Prin urmare, treburile puteau fi rezolvate. Nu s-au rezolvat în acea perioadă şi se 
încearcă rezolvarea lor acum.  
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Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Nu ştiu la ce perioadă vă referiţi dar putem discuta pe această temă.  
Domnule preşedinte, ştiu că s-a mai discutat şi am asistat cu toţii acum două şedinţe 

de plen la acea intenţie a Ministerului Tineretului şi Sportului de a transfera taberele din 
judeţul Timiş către consiliul judeţean.  

Mă bucur că readucem din nou în discuţie acest lucru şi aş dori să ne spuneţi dacă 
am reuşit să facem un pas în plus faţă de ceea ce am stabilit în urmă cu două luni în plenul 
consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Am transmis documentaţia la Bucureşti. Este vorba de documentaţia pe care am 

primit-o, pe care am aprobat-o şi chiar am primit răspuns de la minister. Acest răspuns vi-l 
punem şi dumneavoastră  la dispoziţie.  

Dacă mai sunt şi alte întrebări, interpelări?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

plenului Consiliului Judeţean Timis. 
 

         

 

 

  PREŞEDINTE                       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

          Călin Ionel Dobra                                Ioan Dănuţ ARDELEAN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RED. C.A 
DACT: C.A        


